
12. Catelijne Gerlag 
Joke: Hoi allemaal Super. Leuk dat jullie er weer zijn. Vandaag 
spreken we met mijn geweldige vriendin, Catelijne Gerlag. Hi Catelijne.  

Catelijne: Hallo, hallo!  

Joke: Super leuk dat je er bent.  

Catelijne: Leuk om hier te zijn, dankjewel voor de uitnodiging!  

Joke: Ja, heel graag gedaan. Natuurlijk moeten mensen jou leren 
kennen, want jij bent iemand die ik o. 

We kennen elkaar al heel lang een flink aantal jaren. En bij het begin 
van deze podcast dacht ik, Ja, Catelijne, die moet erbij zijn! Vertel ons 
even, wie ben je? Wat doe je en heb je een groot eng doel?  

Catelijne: Een groot eng doel, jazeker! Nou, ik ben Catelijne Gerlag ik 
werk als.. Ik ben er van alles hè, 

mijn moeder, vriendin, vrouw van, mama. Ja, maar ik. En ik ben 
Multipotential of course, en ik ben en ik werk als Multipotential Coach. 
Dus ik ben gecertificeerde Loopbaancoach en ik help. ik kan iedereen 
daarmee helpen. Maar ik werk het liefst met Multipotentials, 
Multipassionates , Generalisten, hoe je het ook wil noemen. 

Joke: Haha  

Catelijne: Ja, met hun carrière, loopbaan en ook wel levensvragen. 
Dus met keuzes, kiezen en leren kiezen en combineren kun je bij mij. 
ja, dat is wat ik heel graag doe. En mijn. Ja. Mijn grote enge. Ik bedoel 
is toch eigenlijk wel hebben. Ik heb ook na zitten denken, maar je had 
het van tevoren aangegeven. ik wil eigenlijk gewoon dé Multipotential 
coach van Nederland worden.  



Joke: Nou, het is een cool doel. Ja, je slingert het nu in ieder geval het 
universum in dus dat is al een mooi begin je bent ook helemaal alleen 
voor het coachen aan het gaan toch?  

Catelijne: Klopt. Ik heb tot nu toe inderdaad leven te denken. 

Ik denk zo'n twee jaar heb ik als coach verwerkt. Naast een interim 
opdracht als communicatieadviseur. En dat is ook mijn eigenlijk passie 
of domein als je het dan toch over verschillende onderwerpen hebt. 
waar ik heel lang mee gewerkt heb. En ik ben daarnaast als coach 
begonnen. 

En ik heb heel lang als communicatieadviseur gewerkt als zzp'er. 
Maar ik wilde toch wel af van die dubbelheid. En al mijn verschillende 
talenten. Echt richten op het coachingsvak en de workshops en de 
trainingen en er wat er allemaal bij komt kijken, natuurlijk. Ook om 
een bedrijf te runnen. 

Dus ik heb nou gewoon een coachpraktijk en die had ik dus al, maar 
dat deed ik part-time. En nu doe ik het dus echt fulltime.  

Joke: Heb je dat dus al die tijd en mooi opgebouwd. En zeker als multi 
potentieel is het belangrijk dat je weet hoe je met al die verschillende 
facetten inderdaad omgaat. Hoe heb jij het aangepakt?  

Catelijne: Nou ja. Ja, ik heb eigenlijk. Ik heb een vrij wat eerder gehad. 
En ik moet heel eerlijk zeggen dat ik een soort natuurlijke neiging 
hebt om mijn passie te volgen. Maar dat is ook overigens. Heel vaak 
Het basis advies natuurlijk. al is dat niet zo makkelijk, omdat je soms 
niet weten welke van de verschillende passies moet volgen, maar. 

Als je naar mijn cv kijkt is het inderdaad een soort zigzag-weg van 
nou ja, Italiaans, ik heb Italiaans gestudeerd en daar heb ik allemaal 
verschillende banen mee gehad tot ik daar een soort van 
uitontwikkeld was. En dacht van dan wil ik iets anders. En ben ik gaan 
kijken wat mij leuk lijkt en ben ik communicatie gaan doen naar 
communicatie is een ideaal vak. 



Voor multipotentials want dat daar zitten heel veel verschillende 
facetten in dus daarbinnen heb ik ook gehopt van de PR naar het 
communicatie-advies naar hoofdredacteur zijn van een van een 
tijdschrift. het schrijven van teksten, allerlei verschillende dingen. dus 
de mijn cv is een beetje zigzag en ik heb daarbij eigenlijk altijd op 
mijn gevoel vertrouwd. 

Want Italiaans natuurlijk ook helemaal geen logische keuze, 
überhaupt hè na de middelbare school. Ja. Ik weet hetniet ik had twee 
vriendinnen. Die gingen naar de toneelschool. Was voor hen 
overduidelijk wat zij graag wilden. Maar heel veel mensen gingen en 
HEAO doen. 

economie. bedrijfskunde. Allemaal van die verstandige vakken. Kom 
taal. Ja. Wat moet je daar nou mee? Weet ik ook wel. Maar ik  

Joke: was mijn lerares worden toch dat deze telt, hè?  

Catelijne: Ja maar dat wil ik helemaal niet en dat is het gekke. Ik had 
helemaal niet zo'n beeld van Ik word dan wat Je kon daar niet met 
alle kanten op met Italiaans. Je kunt Italiaanse literatuur doen. 
Uiteindelijk heb ik het meest praktische gedaan; vertalen. Waardoor ik 
ook. meteen al heel goed kon schrijven. En het nog was ook een van 
de kwaliteiten die ik ook aan het begin al had waar ik nu nog steeds 
profijt van hebben als ik aan het de bloggen ben of als ik content schr 
ijf voor mijn social media, maar ook in mijn communicatievak heb ik 
natuurlijk heel veel geschreven 

maar Ik wist niet op voorhand waar dat uit zou komen. Ik dacht 
gewoon, ik hou van Italië. Ik was er een aantal keer geweest. Ik had 
Latijn gedaan, ik vond het een hele mooie taal. Ik denk Nou, ga 
gewoon Italiaans doen, wat kan mij het schelen. Weet je dat gevoel 
en uiteindelijk? 

dat? Ja, dat heb ik gevolgd. En ja, dat is dan wel een zigzag-pad 
geworden. Waardoor ik mij heel veel dingen heb ervaren. Die ik ook 
van andere multipotentials heel erg terughoor van, 'Ja. Maak nou 
eens een keuze.', 'Ga je dan weer iets anders doen?' ' Waarom blijf je 



niet bij datgene wat je kunt?' Je kunt beter gewoon verder 
specialiseren. 

Dus dat zijn dingen die ik heel erg herken, maar ik ben eigenlijk altijd 
wel eigenwijs geweest. Maar wel last gehad, daardoor, van dat 
Imposter Syndrome hoor. Dat je echt denkt van ja. Ik kan van alles 
een beetje. Dus ik kan eigenlijk niks. Dat gevoel. Ja. En toen ik 
ontdekte dat er zoiets bestond als multipotential zijn. 

Ja. Toen vielen er voor mij zoveel kwartjes dat ik dacht Ja, dit, het is 
dat gewoon Ik heb inderdaad vanuit communicatie heb ik eerst 
daarnaast een conceptstore gehad. Dat was eigenlijk een tussenstap 
richting coaching. Want in de conceptstores. verkochte producten. 
Van allerlei verschillende makers zijn het vooral, mensen die dan een 
webshop hadden. 

Die dan in die conceptstore een plank of een hok of een kast huurden 
waardoor ze hun fysieke producten ook in een fysieke winkel kwijt 
konden. Nou, we hadden ongeveer vijftig huurders. Maar daarnaast 
hadden we een koffie en thee kaartje. Met drie taarten en heel klein 
hoor. Maar daardoor hadden we ook een soort buurtfunctie. 

Waardoor mensen die langskwamen. de buurt als klant. Maar ook de 
ondernemers die dan hun kast kwamen bijvullen of updaten had ik 
echt hele goede gesprekken mee. En die gesprekken, daar haalde ik 
echt de meeste voldoening uit. En toen ontdekte ik, hey. Dit is wel echt 
de richting waar ik uit wil, dus en toen heb ik een wat lichte kleine 
coachopleiding gedaan. 

Om echt bij mezelf even te toetsen van he is dat echt? Is die interesse 
echt valide zeg maar? Wil ik daar echt heel veel tijd in stoppen? Want, 
ja. En een hele coach opleiding kost al gauw vijfduizend euro. Ik denk, 
wil ik dat wel? Is dat de investering wel waard? Toen heb ik eerst iets 
wat kleiners gedaan. 

Waardoor ik er een beetje kennis meemaakte. Nou ja, toen was ik. 
Daarna was ik wel om. daarna kwam ik boek tegen. 'Hoe Word je 
Alles' van Emilie Wapnick - ik weet niet hoe je het uitspreekt, Emilie 



Wapnick - maar zij Ja, daar was ik natuurlijk helemaal door 
geïnspireerd. En toen dacht ik nou dit zijn dan dus ook de mensen 
waar ik graag voor wil coachen. 

Want daar is volgens mij nog veel te weinig bekendheid aangegeven. 
Daarom was ik natuurlijk ook meteen enthousiast toen jij zei, wil jij in 
deze podcast? Ja. En meer mensen moeten het  

weten.  

Joke: Ja precies. jij hebt gemaakt of aan het maken bent zo. Dat hoor 
ik voor meerdere mensen. Ook het moment dat je realiseert dat er 
zoiets bestaat als de term. 

Om het dan toch maar je met labels en hokjes en dingetjes te 
spreken. Als multipotential of multipassionate of generalist weet je 
wel, maakt niet uit hoe je het wil noemen maar dat het bestaat en dat 
je niet de enige bent.  

Catelijne: Ja, dat alleen al hè? Dat is al zo'n verademing. Ja. En dat 
maakt je iedere keer. Maar ik had vanochtend nog twee gesprekken 
met mensen. 

Die dan met mij kennis willen maken, om te kijken of ze misschien 
mijn coachtraject willen doen. En inderdaad alleen al die herkenning 
van 'O ja, het is gewoon oké' om multipotential te zijn en dan ben ik 
nog zo gek dat ik dan ik zeggen "Dat is fantastisch!" Maar ja, ik vind 
multipotentials de leukste mensen, maar ja maar dat mag ik 
misschien niet zeggen. 

Joke: Haha, jawel dat zijn wij ook, haha, nee iedereen is leuk  

Catelijne: iedereen is leuk en ja die veelzijdigheid en die dat Vlaams 
woord 'Goesting', vind ik zo mooi die goesting om allerlei verschillende 
dingen te doen. Ja. Ik hou ervan en ik word daar zelf ook ook.., ja, ik 
ben zelf ook zo, kan me ook zo inleven weer in een ander weer in een 
in een ander leven of in een ander verhaal dat ik denk, wow 



ja, dat is ook. Wat is. Oke. Ga je dit nog een mooi vak of een interesse 
die je hebt of een passie  

Joke: Het is ook echt een fijn om te zien inderdaad te zijn dat 
meerdere mensen meerdere dingen doen tegelijkertijd. Ik vind het wel 
altijd heel knap. Als iemand. zoveel dingen tegelijkertijd kan doen. 

Want nou, dat is het stukje wel willen maar kun je het ook allemaal 
tegelijkertijd het feit dat je het kan dat ik denk dat dat ik denk dat 
iedereen alles kan als ze hun best voor doen en mensen zijn gewoon 
heel getalenteerd en dat het van jongsafaan het allemaal al kunnen 
maar letterlijk de tijd ervoor hebben. 

En ook de energie ervan hebben om het allemaal tegelijkertijd te 
doen Ik denk zelf dat dat niet mogelijk is. Ik loop er zelf heel erg 
tegenaan. Namelijk van. Nou ja, ik wil weten dat we dat we dat doen. 
Dus heb zeventien dingen tegelijkertijd en dan Analysis Paralysis here 
we go, haha. Heb jij daar zelf ook ervaring mee of last van? 

Of hoe ga je daarmee om?  

Catelijne: Nou ja,  

dat is. Ik heb er zelf ook wel een beetje last van in de zin van dat ik 
het altijd te veel ideeën heb, of te veel dingen wil inderdaad, maar ik 
zie het ook in mijn coachpraktijk natuurlijk heel erg En ik ben het met 
jou eens; het kan niet allemaal. En hoe graag we ook tegen 
multipotentials natuurlijk willen zeggen "je hoeft niet te kiezen." Ja, 
dat hoeft ook niet, je mag ook alles doen, alleen een dag heeft 
gewoon maar vierentwintig uur. Weet je, dat is. Dat is de enige 
beperking die je hebt als multipotential  

Joke: En energie  

Catelijne: En energie ook hè. Ik heb ook een keer iemand gesproken 
die zei "ja ik heb door een chronische ziekte gewoon minder energie" 
en dat is heel logisch, ja, dat. En dat verschilt ook heel erg per 
persoon, überhaupt hè, daar hoef je geen chronische ziekte voor te 



hebben. Er zijn gewoon mensen die slapen maar 5 uur per nacht. En 
er zijn mensen die moeten tien uur per nacht slapen en ja, dan is je 
dag al korter maar je zult ergens keuzes moeten maken over wat doe 
ik eerst nog wat doen daarna maar waar ik zelf heel ja zelf ervaren in 
ben geworden maar wat ik ook heel erg met mijn coachklanten 
bespreek is hoe je je tijd indeelt. Dan heb ik een soort van 
multipotential tools ook voor - nah ontwikkeld is een groot woord - 
maar het is allemaal heel rechttoe rechtaan hoor, ik ben daar heel 
gemakkelijk in, haha, ik ben heel erg van het gezond verstand beetje. 
Ja. Nee, niet te moeilijk. Gewoon lekker rechttoe-rechtaan, maar in 
ieder geval. Kijk, uiteindelijk gaat het erom, wat past bij jou. En als je 
dat boek leest, van Emilie Wapnick, daar staat ook in dat 
verschillende typen zijn, hè? 

Dus je kunt dingen combineren in een week. Bijvoorbeeld, ik heb ik 
heb een dus periode twee banen gehad. In de week hadden twee 
dagen de ene baan twee, twee en een halve dag de andere baan en 
een middag de kinderen. En nou ja, dat rommelde natuurlijk wel eens 
door elkaar heen. Maar goed, dan heb je twee, twee dingen waar je 
op focust. 

Maar er zijn ook mensen. Die vinden het heel fijn om een half jaar op 
1 project zich helemaal te storten als ZZP'er of als Interimmer of 
gewoon in dienst, dat maakt eigenlijk niet uit wat de dienstverband is. 
En daarnaast een switch te maken naar iets totaal anders of mensen 
die bijvoorbeeld in de zomer. 

gewoon een baan in Nederland hebben. En in de winter standaard 8 
weken of langer in een skigebied skidocent zijn, weet je, . Je kunt het 
allemaal zo combineren als je zelf wil. En ook de keuze of je iets als 
werk doet of als hobby hoort daar ook een beetje bij.  

Joke: Ja, precies. Je kunt multi op verschillende vlakken. 

Want vaak wordt het wel alleen gezegd op werkgebied hè, bij een 
jobhoppend CV, zoals we vaak te horen hebben gekregen. Ja. maar 
ook zeker wat jij zegt in hobby's. En in de combinatie van hobby, werk 
en privé. Überhaupt hè? Ja.  



Catelijne: Wat ook wel heel erg helpt hè, wat je net zei van "Heb je 
nog tips?", dan geprofiteerd van, denk ik. Ja. Als je dus heel veel 
verschillende dingen wil en leuk vind. dan loont het vaak om goed te 
kijken - dat is ook een oefening die ik heel vaak doe in mijn workshop 
Waar mensen gratis aan deel kunnen nemen. - beetje een soort 
inzicht krijgt in wat is de logica erachter? Je denkt vaak er is geen 
logica en mijn interesses gaan alle kanten Maar als je daar dus wat 
nader de tijd voor neemt of wat aandacht aan besteedt om te kijken 
van, goh, welk deel van dat vind ik nou eigenlijk zo leuk? En dan. Ja, 
en dan blijkt dat je sommige dingen best wel kunt groeperen. Dat je 
bijvoorbeeld een aantal dingen dat die allemaal onder creatief bezig 
zijn, vallen. 

Of dat een aantal dingen allemaal vallen onder. onderzoeken of 
puzzelen, of onderzoekend bezig zijn of dat dingen allemaal te maken 
hebben met schrijven of met lezen of nou ja, noem het maar, weet je. 
Het kan natuurlijk elk kopje zijn boven een groep activiteiten. Maar er 
zit vaak best wel logica in. Alleen, omdat het elkaar zo afwisselt en 
dat het zoveel is, zie je dat niet. 

Als je er middenin zit, dan moet je een soort op afstand van nemen. 
En met een soort van helikopter view boven je eigen leven als het 
ware hangen. en dan? Daar eens een keer de rust voor nemen om 
dat een keer te ordenen. Dus dat. Dat is altijd iets wat ik in gesprekken 
met de mensen heel erg doe. En ja, wat vaak ook heel erg opluchtend 
werkt. Dat mensen zeggen "Oh ik ben niet, hoe noem je dat, een 
botsauto die alle kanten opgaat" maar ja er zit echt wel wat 
fundamenteels onder.  

Joke: Ja. Er zit ook vaak een rode draad door alle zigzaggende 
evenemten en gebeurtenissen in inderdaad. Hey das mooi, je hebt het 
over je workshop Jij geeft een aantal keren een workshop en daar 
kunnen mensen gratis aan deelnemen. Supergaaf. En wat je zegt, 
inzichten vergaren voor jezelf als multipotential, dus lieve luisteraars 
absoluut een keer haar workshop mee volgen . jouw eigen journey hè 



Je zei het net al even van, ik heb ook wel last Imposter Syndrome. Ja. 
En heb je daar voor jezelf een manier gevonden om daarmee om te 
gaan? Ja. Ja,  

Catelijne: Ja, we Helemaal niet te moeilijk want kijk het is wel zo dat 
ik denk dat iedereen. 

Of je nou een generalist of specialist bent. dan kun je daar last van 
hebben. Maar het komt bij generalisten is te vaak wat vaker voor. 
Omdat je wat meer misschien wat meer switcht van onderwerpen. 
Kijk, als je specialist bent, dan heb je misschien een studie gedaan 
over een bepaald onderwerp en je bent daarna gepromoveerd of je 
hebt daarna een baan gehad daarmee. Een nieuwe baan. Nog een 
baan. Nog een onderdeel wat meer gespecialiseerd. En dan kun je 
met recht zeggen ik weet er wel wat van. omdat je als generalist 
soms wat meer switcht, ligt het op de loer om te denken dat je het 
niet zo goed weet maar. ondertussen weet je natuurlijk heel veel en 
bouw je de ervaring gewoon op. 

En is ook die verzamelde ervaring juist ook door die kruisverbanden 
heel erg waardevol Maar wat ik het meest... - ik heb dat een keer bij 
een business coach gehoord, dat vond ik eigenlijk het meest pakkend. 
Als je van waarde kan zijn voor iemand. dan is het eigenlijk al goed. 
Dan ben je al geen imposter meer. Dus Want ik heb het eigenlijk ook 
in mijn communicatierol, want op een gegeven moment dacht ik.. 
Dacht ik. Ja. Ja. Communicatie hoe goed ben ik daar nou eigenlijk in. 
Nou ja, goed, ik heb. Ik heb er werk in. Ik word gewaardeerd door dat 
werk. Ik doe nuttige dingen. Maar goed. Ja. Ook in 
communicatiewereld heb je prijzen en zo, weet je, die dan worden 
uitgereikt een keer per jaar. 

En ja. Nee, daar. Maar dat deed ik al niet eens aan mee en. Maar ja. 
De vraag is ook moet dat? Om heel goed te zijn? Dus ook als 
specialist kun je denken van ben ik wel goed genoeg. Maar op het 
moment dat jij dus van waarde bent voor je werkomgeving of als 
zzp'er voor je opdrachtgevers of als, in mijn geval coach, voor mijn 
klanten, dan doe ik het eigenlijk goed. 



Het zit 'm eigenlijk in het resultaat wat je, of hetgeen dat je kan 
betekenen. Voor de voor de mensen voor wie je voor je werk doet. En 
ook als je kunstenaar bent, je maakt iets heel moois. En mensen 
waarderen dat. Ja, dan is het al goed.  

  

Joke: Het is ook het bekijken van  

waar is het voor jou? Het stukje succesvol in zijn. Wat betekent dat 
voor jou En ook het gevoel van nuttig zijn. En zeker als je zelfstandige 
bent En je werkt bijvoorbeeld even een tijdje niet voor 
opdrachtgevers. Hoe voelt dat dan hè?  

Catelijne: Ja, Maar ook al een tijdje niks doet - vind ik wel mooi dat je 
dat aanhaalt - Als je een tijdje niks doet. Dan kun je ook een 
voorbeeld zijn voor mensen. Omdat je even tijd neemt om tot jezelf te 
komen, of te herstellen van een lastige periode, of waar je die tijd dan 
ook maar voor nodig hebt. 

Je bent natuurlijk als mens al waardevol. Puur omdat je bestaat. 
Weet je, ja, ja. Om gelukkig te zijn met jezelf en. om de tijd hebben. 
Het is alleen dat wij in een soort economie / situatie zitten. Waarbij 
iedereen nuttig werk moet doen om economische waarde te hebben. 
Maar ja, als mens ben je natuurlijk al waardevol, puur omdat je 
bestaat. 

  

Joke: .. Ik word er helemaal .... Ja, ... tearful haha... Ja, absoluut. Nee, 
maar weet je, als mens ben je al nuttig. Je bent waardevol. En mooi 
dat je dat zegt, van als je even een tijdje niks doet. Dan kan je nog 
steeds anderen. helpen  

Catelijne: ja, maar ook voor jezelf. Soms heb je het gewoon ..., is het 
een vorm van voor jezelf zorgen? Is dat ook gewoon nodig. Dat ben 
je waard. Per definitie.  



Joke: Huppakee, boem, houden we van. Ja, dat doen we het ook over. 
En dat je meerdere mensen dat je dat heel erg leuk vond in de 
concept store. 

Dat je met mensen spreekt. is dat een beetje de community die je en 
dan op aan het bouwen bent zie je dat als een creatieve combinatie 
of als een gewone community  

Catelijne: Mijn doel is niet persé om een community op te bouwen. 
Alhoewel ik wel denk dat dat langzamerhand soms een beetje 
gebeurd. 

Ik heb natuurlijk een besloten Facebook-groep voor multipotentials 
als Ja. Nou ja, goed, dat is Ik weet nog niet wat moet het dus niet in? 
Op dit moment niet een heel bruisende groep. Het is wel de vraag van 
hè, Wat wil je als deelnemer eruit halen? En breng je dan ook wat? 
Het is wel een plek waar je als multipotentials met elkaar in gesprek 
kan gaan. 

Soms komt er een vraag op en dan reageren er inderdaad 
verschillende multipotentials - Ik kan dan ook reageren, maar ik zit 
heel vaak dan in die coach rol. Dat ik al advies geef. Maar daar zit je 
soms helemaal niet op te wachten en wil je alleen maar weten van 
Goh, hoe zien andere mensen dat? Maar het is natuurlijk wel een 
soort van automatisme dat ik met mensen spreken, die zitten met 
loopbaanvragen, met keuzevragen. En dat het veelal multipotentials 
zijn, of multipassionate of generalist of hoe je ze ook wil noemen. Dus 
ja, dat hij wel de mensen waar ik en het leuk is natuurlijk dat ik dat 
niet alleen. online doen, maar ook offline dus ja, dat is gewoon mijn 
ding, dat is mijn onderwerp is. En ook met oud collega's van het ROC. 
Waar ik als communicatieadviseur heb gewerkt. Ja, dan gaat het ook 
wel vaak daarover en dan. in gesprekken met mensen die uit een 
andere context kent. Ontdek je soms ook ineens - oh ik ben eigenlijk 
ook multipotential ben, zeggen ze dan, nou fantastisch!  

Joke: Oh, heerlijk.. Ja,  



Catelijne: dus in die zin, he? Ja. Is dat een soort automatisme, denk ik 
dat er zo'n community ontstaat, maar dat is voor mij niet per se een 
doel op zich. Ik wil vooral gewoon individuen, mensen en of dat nou 1:1 
en dat is nu nog niet hoor, ik doe nu vooral 1:1 trajecten maar als het 
nou een keer een groep wordt, vind ik dat ook hartstikke leuk. Maar ik 
wil gewoon elk afzonderlijk mens daarin, ja, verder helpen zeg maar. 
En ja, het gevoel geven dat ze oké zijn. Daar begint he t altijd mee, en 
wat je net ook zei, van dat aha-moment van, oh wacht, oeh, ik ben 
gewoon oké is. 

En dat ik multipotential ben.  

Joke: Ja, precies!, Wat een mooi doel! mooie gevoel komt daarbij. 
Over je Facebook gesproken. Waar vinden mensen jou? Waar kunnen 
mensen jou vinden?  

Catelijne: Nou, ik heb een Facebook- en een Instagram-account. Op 
Instagram: @catelijnecoach En op Facebook @CatelijneGerlag 
volgens mij gewoon - ik zit even goed na te denken, of ook 
@catelijnecoach.. Goed, het verwijst ook naar elkaar. En ik ben het hè, 
ik ben dezelfde persoon.. mijn website heet catelijnegerlag.nl maar die 
naam kun je heel veel fout schrijven. Dus moet je inderdaad in de 
shownotes maar even de goeie links zetten. en op Facebook heb ik 
dus ook een groep voor multipotentials als en als je zoekt binnen 
groepen 'multipotentials', dan kom je er al. En die is natuurlijk eh, hij is 
wel besloten, in die zin dat er alleen multipotentials in mogen. Maar hij 
is gratis je kan er gewoon bij komen, als multipotential.  

Joke: Helemaal leuk. Zeker een aanrader om te gaan doen.. Heb jij 
nog een leuke quote voor ons?  

Catelijne: Nou ja, kijk een advies. wat ik een keer boven been van 
mijn blogs heb geschreven, was neem regie over je multipotential 
leven. En ja, dat is meteen ook altijd het doel. Wat ik natuurlijk heb 
met mensen die ik erover spreek. het is moet je, je mag alle kanten op 
kamer. 



Het is wel heel fijn als je de regie voelt en als je zelf weet. wat je 
belangrijk vindt. En dat is ook een groot deel van de gesprekken gaat 
over inzicht krijgen in 'wie ben ik eigenlijk als multipotential' en dan 
kun je daar als een soort regisseur daar richting aan geven.. dus dat 
is er eentje waar heel erg achter sta, 'Neem de regie over je 
multipotential leven', maar ik heb er eentje gelezen van Marie Forleo, 
die natuurlijk zelf ook multipotential is, Amerikaanse business coach. 
Waar ik heel erg fan van ben. En zij heeft er een, die heb ik ook op 
mijn website staan trouwens, dat is: "Being multipotentialite isn't your 
Achilles Heel, it's your Super Power." Je hebt juist meer te bieden als 
multipotential. En dat heeft ermee te maken Dat je snel leert. Dat je 
cross-verbanden ziet tussen werkgebieden waar je misschien 
ervaring mee hebt. En dat je creatief kan denken. En dat zijn wel echt 
pluspunten voor mulitpotentials.  

Joke: Ja, absoluut. Mooi.. Nou, dus.. hihi dat vind ik een hele mooie 
afsluiter. Ontzettend bedankt lieve Catelijne.  

Catelijne: Nou graag gedaan.  

Joke: Ja. voor de luisteraars: Check her out, she is amazing. wij 
spreken elkaar 

Catelijne: okay :)  

Joke: Okay, doei :)


